
VVJ Generalforsamling den 16.04.2010 
 
Mødt: Per B. Sørensen, Carsten Hansen, Bent. T. Hansen, Bo Jacobsen, Boye Svendsen, Jan Åge Nielsen, Erik Geisler, Flemming 

Møllgaard , Lars Møllegaard, Morten Madsen, Morten Winther, Frank Buthler. 

Fraværende:   

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Hans Chr. Nielsen og han blev enstemmigt valgt. Han startede med at konstatere 

generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet. 

Jørgen Friman, Jørgen Svendsen og Helge Jacobsen blev valgt som stemmetællere. 

2) Beretning. 

Per Bo Sørensen forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik årets arrangementer, bla.: 

* Jagttegnsundervisning har haft 10 kursister. * Vilde duer har haft pæn tilslutning. 

* Riffelindskydning har også haft pænt fremmøde, ligesom vores præmieskydninger var godt besøgt. 

* Nr. Esterbølle riffelskydning og NFC flugtskydning har fast træning tirsdag og onsdag. 

* Bukketræf ved M. Winther gentages i 2010 og alle er velkomne selvom der ikke er skudt buk. 

* Jagtfesten i Veflinge forsamlingshus havde 72 deltagere og var en hyggelig aften med god mad. 

* Due jagten bliver muligvis skubbet til 01. november, og jagten på hare vil nok få en sær fredning i visse områder. 

* Årsmøde i JKF gav lidt udskiftninger. Det er planen at samle alle JKF medlemmer for hele Fyn for at styrke arbejdet. 

* JKF arrangerer kommunemesterskab samt frivillig jagtprøve, og arbejder på at få kommunal jagt til ungjægere. 

* Kreds 5 har haft kampvalg på årsmødet, og Kaj Refslund genvandt pladsen i hovedbestyrelsen. 

* Der var en drøftelse af Jærgerforbundets indflydelse i det grønne råd, og vores indflydelse på jagttider. 

* Der nu 210 medlemmer gennem Jægerforbundet 

Beretningen blev enstemmigt vedtaget med applaus. 

3) Regnskab. 

Carsten Hansen gennemgik det reviderede regnskab med en balance på 37.851,63 kr. og et overskud på 16.000,81 kr.  

Der er en kassebeholdning på 104.250,38 kr. Regnskabet blev godkendt med applaus. 

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontigent. 

Kontigentet blev foreslået uændret på 60 kr. og det blev godkendt. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Carsten Hansen, Frank Buthler, Bent Hansen, Erik Geisler, Bo Jakobsen, Morten Madsen samt Bøje Svendsen 

og de 4 første vil modtage genvalg, mens de 3 sidste ikke ønsker genvalg. Bestyrelsen har 3 forslag til nye 

bestyrelsesmedlemmer Ole (Solberg) Steen Jensen, Mads Larsen samt Peter Johansen og de blev valgt.  

7) Valg af suppleanter 

På valg er Ole Steen Jensen og Lars Jensen som ikke ønsker genvalg. Bestyrelsen foreslår Henrik Demandt samt Nicolaj 

Buthler og de blev valgt. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg er Birger Weinholt  og Frank Christiansen. De blev genvalgt. 

Revisorsuppleanter på valg er Torben Hansen og Nils Bendixsen. De blev genvalgt. 

9) Evt. 

Hans Chr. Nielsen orienterede om råvildt sygdommen, og eksperterne forventer et resultat i løbet af et par måneder. 

Hjortelauget har 12 dyr tilbage i deres kvote, og der arbejdes videre med udsætningen trods en del modstand. 

Hjortegruppe Fyn arbejder på etablering af hjortelaug der dækker hele Fyn.  

Per Bo sluttede med at takke de 3 afgående bestyrelsesmedlemmer.  

 


